
ZBOR ČLANSTVA V PARTIZANU NARODNI DOM LJUBLJANA

Narodni dom brez doma
Letošnji zbor članstva je potekal v vzdušju, ki za

društvo, staro več kot 120 let, res ni vzpodbudno. Tik
pred zborom je društvo dobilo od Narodne galerije
odpoved poslovnih prostorov, najemno pogodbo pa
so spremenili od pogodbe za nedoločen čas v
pogodbo za določen čas in to do 1. 5. 1986.

Na zboru članstva so dru-
štveni predstavniki poročali
predvsem o delovanju dru-
štva v zadnjem letu. Društvo
ima 1487 aktivnih članov in
433 podpornih. Člani telova-
dijo y 42 oddelkih, imajo pa 9
sekcy. Gojijo splošno telesno
vzgojo, športno gimnastiko,
športno ritmično gimnastiko,
jogo, odbojko, košarko in

da ob Žici okupirane Ljub-
Ijane.

Žal so za vso to dejavnost
društveni prostori že davno
premajhni in neustrezni, zato
moramo najemati prostore š.e
drugod (odbojkarji v telovad-
nici Srednje pedagoške in
Srednje zdravstvene šole, ko-
šarkarji in športna ritmična

športne plese. Organizirajo
pa redno tudi smučarske te-
čaje in taborjenje. V prosto-
rih Študijske telovadnice
imajo urejeno tudi svojo sav-
no. V okviru društva deluje
Trim servis, ki pomaga pri or-
ganizaciji številnih sindikal-
nih tekmovanj in zlasti Poho-

gimnastika v telovadnici OŠ
Prežihov Voranc, joga na
Ekonomski srednjifšoli itd.).
Dejavnost športne gimnasti-
ke ne uspeva tako, kot bi že-
leli, tudi zato, ker pogoji za
delo v Študijski televadnici
že davno ne ustrezajo sodob-
nim zahtevam.

Gospodarski odbor se tru-
di, da društvo s sredstvi, ki
jih dobiva, gospodari brez iz-
gube. Toda delo v prihodnje
je vse bolj zaskrbljujoče. Štu-
dijska telovadnica je potreb-
na temeljite prenove, prosto-
re v Narodnem domu pa zah-
teva zase Narodna galerija.
Vsa leta po vojni si zaman
prizadevamo, da bi dobili
svoj dom. Nekajkrat smo bili
že blizu, a vedno je prišlo kaj
vmes, kar je preprečilo gradr
njo. Zdaj nam obljubljajo
prostore v prenovljenem Ko-
lizeju. Toda realizacija tega je
verjetno še daleč, Narodna
galerija "pa vztrajno zahteva
svoje. Razumemo njene po-
trebe - toda, ali naj zato pre-
nehamo z delom mi in to po
120-letnem delu.

Na odprtem sestanku akti-
va članov ZK smo skušali
svoje člane informirati o pro-
blematiki v zvezi z Narodno
galerijo, ker je to sprožil tov.
Skodlar v Delu pod rubriko
,Prejeli smo' na zelo nekorek-
ten način. Uredništvo Dela je
s svojim zadržanjem dovolj
jasno pokazalo, da je na
Škodlarjevi strani, saj pri-
spevka tov. Horvata sploh ni
objavilo, medtem ko je bil
Škodlarjev odgovor objavljen
takoj, ko ga je poslal. Zato
smo na zboru članstva potrdi-
li sklepe tega sestanka in
hkrati zahtevo, da te sklepe
objavi časopis Delo na šport-
ni strani, ker se v rubriki
,Prejeli smo' ne moremo
oglašati v imenu društva.

Program dela za letošnje le-
to je v glavnem podoben pro-
gramu iz preteklih let. Večje
zahteve so si zastavili le pri
športni ritmični gimnastiki,
kjer imamo že piramido tek-
movalk, med katerimi je Do-
minika Kacin edina sloven-
ska olimpijska kandidatka.
Večje želje imajo tudi odboj-
karji, ki pripravljajo turnir v
počastitev 40-letnice osvobo-
ditve. Prav tako so člani v po-
častitev tega praznika že iz-
vedli Murnikov večer in Pi-
onirsko popoldne. Vsi člani
pa so k praznovanju prispe-
vali z množično udeležbo na
Pohodu spominov in tovari-
štva v soboto, 11. maja.
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